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In het Bulletin van Vragen en Antwoorden worden vragen van Raadsleden 
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briefschrijver is verantwoordelijk voor zijn/haar tekst waarvan de inhoud 

niet bindend is voor het stadsbestuur. 
 

Vraag 1308: Raadslid Pascal Ennaert (22/06/2020) 
 

Toekomstige bestemming van de oude stelplaats van De Lijn  

 

Op mijn schriftelijke vraag met nr. 2056 betreffende de oude stelplaats De Lijn kreeg ik volgend 

antwoord:  

 

“De eerste juridische verkenningen alsook basisuitgangspunten van zowel het college van 

burgemeester en schepenen en de vragen van diverse Assebroekenaren naar meer groen en 

publieke ruimte werden in de loop van februari gebundeld als opstap naar de eigenlijke visie. 

Tussen de beide bevoegde schepenen werd afgesproken dat Openbaar Domein hier de penhouder 

zal zijn en dit medio maart zal bundelen in een eerste conclusienota voor de bevoegde schepenen 

en betrokken diensten om dan normaliter te finaliseren voor het college van burgemeester en 

schepenen in april waarna er verdere burgerparticipatie mogelijk kan gemaakt worden.”  

 

Gezien we inmiddels al in de maand juni zijn had ik graag de volgende vragen gesteld:  

 

• Hoe ver staat het met dit dossier? 

 o Werd de conclusienota van Openbaar Domein al voorgelegd aan het college? 

Zo neen, wanneer zal dit dossier worden gefinaliseerd om voor te leggen aan het college?  

o Wanneer zal het traject van burgerparticipatie worden opgestart en hoe zal dit worden 

aangepakt?  

 

 

Antwoord 1308: 
 

Oude stelplaats De Lijn 

 

Het college van burgemeester en schepenen keurde op 13/07/2020 de verkennende nota omtrent 

de ontwikkelingsmogelijkheden op de site De Lijn goed. De accenten in deze nota liggen op de 

creatie van een park voor Assebroek en de toevoeging van recreatieve mogelijkheden. Het is nu 

aan de betrokken stadsdiensten om deze nota concreet door te vertalen naar een masterplan voor 

de site. Voorafgaand zal binnen de stadsdiensten een afstemming gebeuren en vervolgens op 

beleidsniveau een stappenplan goedgekeurd worden. Participatie behoort tot dit stappenplan en zal 

dan ook ruim op voorhand gecommuniceerd worden. Een exacte timing is niet voor handen. 

 

 



 
 
 
 
 
 

 

Vraag 1309: Raadslid Annick Lambrecht (13/07/2020) 
 

Hondenloopweide Sint-Pieters 

 

Recent werd ik gecontacteerd door enkele hondeneigenaars uit Sint-Pieters. Zij vragen zich af 

wanneer er een hondenloopweide wordt ingericht in Sint-Pieters.  

 

In de vorige legislatuur werd beslist om de locatie van de Poelweg in Sint-Pieters verder te 

onderzoeken als mogelijke locatie voor een hondenloopweide.  

 

Vandaar de volgende vragen aan het stadsbestuur:  

 

1. Hoe ver staat dit onderzoek? Wat zijn de bevindingen van dit onderzoek?  

2. Wordt er deze legislatuur nog een hondenloopweide ingericht in Sint-Pieters? Zo ja, welke locatie 

en welke timing wordt hiervoor voorzien?  

 

Antwoord 1309: 
 

Hondenloopweide Sint-Pieters 

 

De gronden in de Poelweg in aansluiting op het Duiveketebos werden onderzocht en bevatten een 

potentieel hoogwaardig grasland met specifieke plantensoorten. De aanleg van een hondenweide 

zou dit teniet doen. Andere opportuniteiten in de buurt worden momenteel onderzocht door de 

cluster Openbaar Domein. Concrete opportuniteiten en timing kunnen we momenteel nog niet 

meegeven. 

 

 

 

Vraag 1310: Raadslid Janos Braem (4/08/2020) 
 

Strandcabines Zeebrugge 

 

In Zeebrugge zijn de strandcabines sinds deze zomer grondig herschikt. Dit heeft geleid tot heel 

wat verbazing bij de gebruikers. De gebruikers van een strandcabine geven aan dat ze niet 

gehoord zijn en ook niet weten wat de mogelijke verklaring is voor de verplaatsing.  

 

Heel wat mensen die al jaren een strandcabine op een bepaalde locatie hebben, hebben nu een 

cabine aan de andere kant van het strand. Daarbovenop staan de cabines aan de kant van de 

haven zeer dicht bij elkaar.  

 

• Welke communicatie rond de herlocatie is er gebeurd naar de bewoners?  

• Zijn er al klachten binnen gekomen rond de nieuwe locaties van de strandcabines?  

• Wat is de reden van de verplaatsing?  

• Zouden de gebruikers hier nog uitgebreid over kunnen geïnformeerd worden, want dit is 

momenteel niet duidelijk.  

• Is er mogelijkheid tot dialoog met de mensen van de strandcabines om tot een duurzame 

oplossing te komen?  

 

Antwoord 1310: 
 

Strandcabines Zeebrugge 

     

Welke communicatie rond de herlocatie is er gebeurd naar de bewoners? 



 
 
 
 
 
 

De cabine-eigenaars en -huurders kregen bijgevoegde brief toegestuurd waarin over de nieuwe 

opstelling van de strandcabines werd gecommuniceerd, alsook over de reden waarom. 

 

Wat is de reden van de verplaatsing? 

Zoals in de brief vermeld staat, is de toepassing van het Provinciaal RUP de hoofdreden om de 

cabines op een andere manier op te stellen. De strandcabines stonden tot vorig seizoen in 

natuurgebied opgesteld. Het college van burgemeester en schepenen besliste om dit recht te 

trekken en geen strandcabines meer toe te laten in de zone.  

 

Zijn er al klachten binnen gekomen rond de nieuwe locaties van de strandcabines? 

Ca. 150 strandcabines kregen een nieuwe plaats toebedeeld. Verschillende eigenaars en huurders 

hebben hun opmerkingen hierover aan ons doorgegeven. Op basis hiervan willen we de werking 

naar volgend seizoen bijsturen. Om de verbeterpunten in kaart te brengen zijn alle 

cabinegebruikers bevraagd via een enquête, die ook online kon ingevuld worden. Inmiddels hebben 

we al een 170-tal enquêtes ontvangen. De link naar de enquête vind je hier: 

https://www.brugge.be/bevraging-strandcabines-seizoen-2020 

 

Zouden de gebruikers hier nog uitgebreid over kunnen geïnformeerd worden, want dit is 

momenteel niet duidelijk. 

Van zodra we zicht hebben op de volgende stappen en mogelijke verbeterpunten zal dit onverwijld 

worden gecommuniceerd naar alle eigenaars en huurders van de strandcabines. 

 

Is er mogelijkheid tot dialoog met de mensen van de strandcabines om tot een duurzame 

oplossing te komen? 

Jazeker, de mening van deze eigenaars / huurders is heel belangrijk voor ons. Daarom de enquête 

en ons streven naar een werking die voor iedereen duidelijker en aangenaam is, én conform het 

RUP.  

 

2297 ontwerpbrief 

strandcabines - versie Communicatiedienst.pdf
 

https://www.brugge.be/bevraging-strandcabines-seizoen-2020

